

## **Enap Sipetrol Egypt Commenced its CSR Project in the Western Desert**

Enap Sipetrol Egypt Branch General Manager – Denisse Abudinen visited Matrouh Governorate as part of a two-days visit accompanied by Enap Sipetrol Egypt team and Misr El Kheir Foundation representatives following a signed cooperation agreement between the two parties with a various improvement initiative will be executed at Qarat Umm al Saghir village, which is a small and isolated village, affiliated to Matrouh Governorate located in the Western Desert. The main focus was to visit Qarat Umm al-Saghir village and to have a thorough vision on its residents' living conditions and essential needs in order to provide support as part of Enap Sipetrol Egypt Corporate Social Responsibility initiatives. Yet Ms. Abudinen took the opportunity and distributed school bags and stationery to the 160 students registered in Qarat Umm al-Saghir school. Denisse Abudinen, Enap Sipetrol Egypt Branch General Manager emphasizes "Enap Sipetrol will support the village improving the school furniture and connecting water from the water well to the houses as a first stage for 2022. In addition, Enap Sipetrol is planning to expand the activities in 2023 by improving the houses' roofs and building new ones for the families in the village".

Ahead of the village visit, Ms. Abudinen held a coordination meeting with Matrouh Governor in attendance of Qarat Umm al-Saghir tribe head and discussed the essential living needs for the village highlighting that this initiative comes within the framework of the sustainable development goals adopted by Egypt within Vision 2030 and the presidential initiative Haya Karima ('Decent Life').

### **بدأت شركة إيناب سيبتترول فرع مصر مشروع المسؤولية الاجتماعية في الصحراء الغربية**

قام مدير عام شركة إيناب سيبتترول فرع مصر المهندسة دينيس أبو دينان بزيارة إلى محافظة مطروح كجزء من زيارة استمرت يومين برفقة فريق من الشركة وفريق من مؤسسه مصر الخير حيث تم إمضاء بروتوكول تعاون بين الطرفين بخصوص رفع أساسيات المعيشة لسكان قرية جارة أم الصغير وهي قرية صغيرة منعزلة تابعة لمحافظة مطروح بالصحراء الغربية. وكان الهدف الأساسي من الزيارة بمثابة زيارة تعريفية استهدفت تكوين رؤية شاملة للظروف المعيشية لسكانها واحتياجاتهم الأساسية من أجل توفيرها. ويعد هذا الدعم كجزء من مبادرات المسؤولية الاجتماعية لشركة إيناب سيبتترول، وقد اغتنمت المهندسة دينيس الفرصة ووزعت عدد 160 حقيبة مدرسية وأدوات مكتبية على جميع الطلاب المسجلين في مدرسة جارة أم الصغير. وأوضحت دينيس أبو دينان، المدير العام لفرع الشركة على أن "إيناب سيبتترول ستدعم القرية في تحسين أثاث المدرسة وربط المنازل بئر المياه الموجود بالقرية كمرحلة أولى لعام 2022. بالإضافة إلى ذلك، تخطط إيناب سيبتترول لتوسيع الأنشطة في 2023 بتحسين أسطح البيوت وبناء أسقف جديدة لعائلات القرية".

قبيل زيارة القرية عقدت السيدة دينيس لقاء تنسيقيا مع محافظ مطروح بحضور رئيس عشيرة جارة أم الصغير وناقشت الاحتياجات المعيشية الأساسية للقرية، مؤكدة أن هذه المبادرة تأتي في إطار أهداف التنمية المستدامة التي اعتمدها مصر ضمن رؤية 2030 والمبادرة الرئاسية حياه كريمة.